
Geachte leden van de commissie Ontwikkeling, 

 

Ik woon al 11 jaar met plezier aan de Oudeweg in de Sportheldenbuurt. De afgelopen jaren 

is er veel veranderd: 

De Sportheldenbuurt is gegroeid, er wonen steeds meer mensen, Haarlemmers! Vooral het 

aantal kinderen is enorm toegenomen. Kinderen die graag buitenspelen met hun vriendjes 

uit de wijk!  

Maar we hebben ook de Fly-over gebouwd zien worden, de Amsterdamsevaart is 

afgewaardeerd. Met als gevolg dat de Oudeweg nog veel drukker is geworden, het verkeer 

staat elke dag vast, de luchtkwaliteit is verslechterd (we zien het o.a. aan de filters van de 

warmte-terug-win installaties), veilig oversteken is amper mogelijk! 

We maken ons zorgen over de hoeveelheid verkeer die langs raast (als he, de luchtkwaliteit, 

fijnstof, veiligheid! De gezondheid van onze kinderen! Ons woongenot!  

Met de ontwikkelvisie Spaarnesprong wordt er een sprong over het Spaarne gemaakt…daar 
hoort de Sportheldenbuurt ook bij. Het houdt niet op na de Oudeweg! 
We hadden verwacht dat er serieus gekeken zou worden naar onze bezwaren! Maar helaas 
staat er in de reactie alleen dat er te zijner tijd met de bewoners wordt gekeken naar de 
exacte invulling van de verschillende plannen. 

We hebben bezwaar tegen de 2 Woontorens van 7 à 9 verdiepingen hoog die staan 
ingepland op het voormalige Dantuma terrein en op Oudeweg 28, nu nog parkeerterrein van 
Nedtrain. Dit past ons inziens niet in het huidige straatbeeld, het is veel te hoog! Ook al gaat 
het dan om “accenten” zoals in de reactie staat beschreven. 

Met deze geplande bouw verwachten wij nog meer stilstaand verkeer. Als de bewoners van 
negen woonlagen in de spits hun huis verlaten of terugkomen, brengt dit met zich mee dat 
veel van hen langdurig stil staan, voordat zij de Oudeweg op kunnen rijden. De 
luchtkwaliteit zal naar verwachting nog meer afnemen.  
 
De geplande hoogbouw heeft voor ons nog een andere storende factor; namelijk ons 
woongenot wordt minder. Door de hoogte zullen we veel meer schaduw krijgen en 
verdwijnt onze zicht op een icoon van Haarlem: de Koepel Ook de oude Baaf zal niet meer te 
zien zijn.  
De schaduw heeft twee nadelige effecten. Onze kinderen spelen veel buiten voor ons huis. 
Als we dat zuidelijke zonlicht gaan missen, worden zij gedupeerd. Zij spelen graag met 
kinderen uit de buurt en vinden elkaar nu spontaan als de zon schijnt. Het zou ontzettend 
jammer zijn als we dat niet meer hebben. Dat maakt het wonen in onze wijk veel minder 
sociaal en prettig.  
 

Bijna elk gemeentelijk besluit dat tot nu toe genomen is, is niet positief geweest voor onze 

wijk. Geachte leden van de commissie Ontwikkeling: Wanneer worden wij nu eens gehoord? 

 

T Hamstra 


